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 Protokół Nr XIX/17 

z sesji Rady Gminy w Dragaczu, która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2017 roku od godz. 1200 do 

godz. 1255. 

W Sesji na 15 Radnych udział wzięło 14. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Ludwik Borolewski. 

Sesja nagrywana. 

Spoza grona Radnych udział wzięli: 

1. Pani Dorota Krezymon  - Wójt Gminy, 

2. Pani Dorota Pikuła-Konieczka       - Kierownik GOPS Dragacz, 

3. Pani Jolanta Pernak                        - Dyrektor SAPO, 

4. Pan Rafał Kozak - Dyrektor ZUK, 

5. Pani Honorata Muszyńska-Puzio     - Dyrektor Gimnazjum w Michalu, 

6. Pani Mariola Michalska                 - Dyrektor Przedszkola w Górnej Grupie, 

7. Pan Piotr Kowalski                          - Dyrektor SP w Grupie, 

8. Pani Mariola Konopińska - Dyrektor SP w Dragaczu, 

9. Pani Anna Borolewska - Sołtys Michala, 

10. Pan Zygmunt Kochanowski             - Sołtys Wielkiego Zajączkowa, 

11. Pani Danuta Kot                           - Sołtys Fletnowa, 

12. Pan Mirosław Piątkowski               - Sołtys Dolnej Grupy, 

13. Pani Bogusława Prokopowicz         - Sołtys Górnej Grupy,    

14. Pani Joanna Ułasiuk - Sołtys Wielkiego Lubienia, 

15. Pan Dariusz Zięba                         - Sołtys Dragacza. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zgłaszanie propozycji zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Zgłaszanie wniosków i interpelacji – udzielanie odpowiedzi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego działki nr 233/1, 233/2 w obrębie ewidencyjnym Dragacz, gm. 

Dragacz. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć     

nauczycieli wspomagających. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w gimnazjum, szkołach podstawowych i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Dragacz, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe oraz określenia rodzajów, specjalności i  form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2017 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej publicznej Szkoły  

Podstawowej w Dragaczu w ośmioletnią publiczną Szkołę Podstawową w Dragaczu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej publicznej Szkoły   

Podstawowej im. 16 Pułku Ułanów Wielkopolskich w Grupie w ośmioletnią publiczną Szkołę 

Podstawową im. 16 Pułku Ułanów Wielkopolskich w Grupie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Dragacz. 

14 Wolne wnioski i zapytania 

15. Zamknięcie sesji. 

Do pkt 1 – Otwarcia XIX Sesji Rady Gminy Dragacz dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Ludwik Borolewski, serdecznie witając Wójt Gminy Panią Dorotę Krezymon, 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Panią Dorotę Dembińską i Pana Krzysztofa Książkę,  

Przewodniczących Komisji Rady Gminy: Rewizyjnej – Pana Marcina Chabuckiego, Rozwoju 
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Gospodarczego i Finansów – Pana Mieczysława Galantego, Rolnej i Ochrony Środowiska – Pana 

Ryszarda Piłat, Wiceprzewodniczących Komisji Rady: Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Panią 

Karolinę Kuchtę, Rolnej i Ochrony Środowiska, Oświaty, Kultury Sportu i Ochrony Zdrowia – Pana 

Jerzego Brejnę, witam wszystkich pozostałych Radnych, witam wszystkich Sołtysów, witam 

Dyrektora Samorządowej Administracji Placówek Oświaty Panią Jolantę Pernak, dyrektorów 

Gimnazjum Panią Honoratę Muszyńską – Puzio, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Dragaczu Panią 

Mariolę Konopińską, w Grupie Pana Piotra Kowalskiego, witam Panią Dyrektor Przedszkola 

Samorządowego Panią Mariolę Michalską. Ponadto witam Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych 

Pana Rafała Kozak, Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Dorotę Pikułę-

Konieczkę. Kierownika Posterunku - nie ma, witam przedstawicieli Izby Rolniczej oraz wszystkich tu 

zaproszonych.  

Jednocześnie pragnę poinformować, że obrady dzisiejszej sesji Rady Gminy Dragacz są nagrywane 

formie audiowizualnej, która jest później udostępniona na stronie Urzędu Gminy w Dragaczu oraz na 

kanale YouTube i każdy, kto jest obecny i zabiera głos wyraża zgodę na upowszechnianie swojego 

wizerunku. 

Do pkt 2 – Przewodniczący Rady Gminy Pan Borolewski Ludwik stwierdził, że na podstawie listy 

obecności w Sesji uczestniczy 14 Radnych, co upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Do liczenia głosów zaproponował Radną Panią Dorotę Dembińską – Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy, a Pana Krzysztofa Książkę Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy poprosił o pomoc 

w nadzorowaniu prawidłowego przebiegu sesji Rady Gminy i w nadzorowaniu kolejności udzielania 

odpowiedzi na zadawane pytania, wnioski, czy interpelacji.  

Przewodniczący Rady zaznaczył, że ze względu na nieduży porządek obrad nie przewiduje się na 

razie przerwy w obradach sesji.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do pkt 3 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – porządek obrad wszyscy Radni 

otrzymali. Czy są propozycje zmian do porządku obrad? Nie widzę. Głosujemy. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty bezwzględną większością głosów, tj. otrzymując 

następującą ilość głosów: 14 – za, przeciwnych i wstrzymujących się – nie było.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Skoro nie ma przechodzimy do kolejnego 

punktu tj. „Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.” 

Do pkt 4 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Protokół został sporządzony i 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Gminy oraz umieszczony, jako projekt na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Dragacz (BIP). Czy są uwagi do protokołu Nr XVIII/17 z dnia 27 marca 

2017 r.? Nie widzę. Skoro nie ma uwag, proszę o przegłosowanie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

Gminy.  

Stwierdzam, że protokół Nr XVIII/17 z dnia 27 marca 2017 r. został przyjęty jednogłośnie, 

następującą ilością głosów: 14 - za, przeciwnych i wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 5 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępując do punktu 5 proszę 

Panią Wójt Gminy o złożenie sprawozdania z działalności między sesjami.  

Wójt Gminy Pani Dorota Krezymon – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! Szanowni Państwo!  

Składam sprawozdanie z działalności między sesjami. W okresie sprawozdawczym tj. od dnia 27 

marca 2017 roku wydałam 11 zarządzeń, które dotyczyły: 

1) ustalenia opłaty za wynajem pomieszczeń świetlicy wiejskiej, 

2) powołania zespołu kwalifikacyjnego zwanego „komisją” do przeprowadzenia naboru kandydata na 

wolne stanowisko urzędnicze (Główny Księgowy ZUK-u, którym została Pani Elżbieta Kopczyńska, 

ta sama Pani, która pracowała u nas na zastępstwie w zeszłym roku), 

3) sprawozdania finansowego za 2016 rok, 

4) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Górnej 

Grupie za 2016 rok, 

5) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Górnej Grupie za 2016 

rok, 



 3 

6) powołania komisji w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

Przedszkola Samorządowego w Górnej Grupie, 

7) wyznaczenia dnia wolnego od pracy w Urzędzie Gminy Dragacz w zamian za dzień świąteczny 

przypadający w wolną sobotę w 2017 roku, 

8) powołania składu Komisji do spraw rozpatrywania wniosków o przyznanie dotacji na zadanie 

polegające na zakupie instalacji przydomowej oczyszczalni ścieków, 

9) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Dragaczu, 

10) powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Michalu,  

11) zmian w planie dochodów i wydatków budżetu gminy na 2017 rok związanych ze zmianą kwot i 

uzyskanych dotacji przekazanych z budżetu państwa oraz przeniesienia wydatków między 

paragrafami w ramach działu. 

Zawarłam następujące umowy: 

1. z firmą Zakład Remontowo-Budowlany WOL-REM Józef Wolniewicz, ul. Śniadeckich 29/5, 86-

300 Grudziądz na:  

Zadanie I - budynek Urzędu Gminy: 

1) remont korytarzy na parterze i piętrze w budynku „A” Urzędu Gminy w Dragaczu: ułożenie tynku 

mozaikowego na wysokości istniejącej lamperii olejnej, wykonanie gładzi gipsowej na pozostałej 

części ścian i sufitu wraz z ich pomalowaniem, wartość umowy na kwotę  4.350,51zł brutto; 

2) adaptacja pomieszczenia magazynowego przy pokoju nr 13 w budynku urzędu „B”: 

wypoziomowanie posadzki i ułożenie płytek podłogowych, wykonanie sufitu podwieszanego z 

dociepleniem z wełny mineralnej o grubości minimum 5 cm, wykonanie gładzi gipsowej na ścianach i 

suficie z ich pomalowaniem oraz ułożenie tynku mozaikowego na wysokości 150 cm w 

wyznaczonym miejscu, wykonanie zabudowy rur technologicznych (C.O., zimnej wody) z płyt 

kartonowo-gipsowych (gładź, pomalowanie), wykonanie wewnętrznej instalacji elektrycznej i 

teleinformatycznej dla dwóch stanowisk pracy, wykonanie oświetlenia nad stanowiskami pracy 

(obniżonego od poziomu sufitu), wykonanie punktu czerpalnego na zimną i ciepłą wodę w 

magazynku sąsiednim (doprowadzenie zimnej wody z pokoju nr 12, montaż umywalki i 

podgrzewacza przepływowego nadumywalkowego o mocy min. 4 kW, podłączenie odpływu do 

zewnętrznej sieci sanitarnej), wartość umowy na kwotę 10.356,60 zł brutto; To chodzi o 

pomieszczenie za siedziba SAPO i chodzi o wygospodarowanie dodatkowego pomieszczenia 

biurowego, które jest no absolutnie niezbędne, ponieważ 4 osoby siedzą na bardzo małym metrażu, 

poza tym tam jest w lato temperatura dochodząca nawet do 40 stopni, więc na prawdę warunki pracy 

są wyjątkowo trudne. Mam nadzieję, że powiększenie SAPO o to jedno pomieszczenie biurowe no 

poprawi jakość pracy i warunki pracy. 

Zadanie II - świetlica w Mniszku: 

1) wybicie dwóch otworów drzwiowych w ścianie wewnętrznej oraz montaż drzwi z ich obróbką 

tynkarsko-malarską, wartość umowy na kwotę 3.849,90 zł brutto; 

2) montaż zbiornika z polietylenu na ścieki o poj. około 5000 l wraz z jego podłączeniem do 

wewnętrznej instalacji sanitarnej, wartość umowy na kwotę 3.849,90 zł brutto; To pierwsze zadanie w 

świetlicy w Mniszku wynika z tego, że udało nam się uzyskać zgodę lokatorów zajmujących 

pozostałą część budynku dawnej szkoły w Mniszku, a konkretnie Pani, która wynajmuje to 

mieszkanie na odstąpienie na potrzeby świetlicy jeszcze 2 dodatkowych pomieszczeń. Czyli w tym 

roku właściwie chcemy przede wszystkim zamurować drzwi do mieszkania i przebić się z wejściem 

od strony świetlicy, a następnie takim systemem gospodarskim wymalujemy te pomieszczenia, więc 

będzie właściwie zdolne, gotowe do użytku; 

Zadanie III - świetlica w Wielkim Zajączkowie: 

- remont elewacji: usunięcie luźnego tynku, ułożenie nowego tynku zewnętrznego silikonowego z 

uzbrojeniem z siatki elewacyjnej podtynkowej, pomalowanie elewacji farbą fasadową silikonową, 

wyczyszczenie rynien i rur spustowych oraz naprawa uszkodzonych odcinków, montaż rynny i rury 
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spustowej w części frontowej budynku na odcinku od drzwi wejściowych na dużą salę do rogu 

budynku w kierunku zachodnim, wartość umowy na kwotę 15.650,52 zł brutto; 

Zadanie IV - świetlica w Dolnej Grupie: 

- konserwacja podsufitki dachowej i ścian szczytowych z drewna impregnatem ochronno-barwiącym 

zewnętrznym (min. dwie warstwy) w istniejącym kolorze, czyszczenie rynien i rur spustowych z 

naprawą uszkodzonych odcinków, naprawa uszkodzonego podestu z kostki brukowej betonowej w 

zachodniej części budynku, wartość umowy na kwotę 8.350,47 zł brutto. Termin wykonania 

wszystkich zadań do 31.05.2017r. 

Kolejna umowę podpisałam: 

- z firmą Instalacje Elektryczne - Pomiary Naprawa Sprzętu AGD Ryszard Hejnowski, z Warlubia na 

wykonanie remontu instalacji elektrycznej zasilającej we wszystkich pomieszczeniach na parterze w 

budynku świetlicy w Bratwinie za kwotę 15.399,60 zł brutto. Termin wykonania zadania do 

10.05.2017r. 

- z Westmor Consulting z Bądkowo na opracowanie Studium Wykonalności dla zadania „Instalacje 

fotowoltaiczne na terenie gminy Dragacz za kwotę 7.000,00 zł oraz na wykonanie Studium 

Wykonalności dla zadania „Budowa ścieżki rowerowej Dolna Grupa – Grupa za kwotę 9.840,00 zł, 

myślę, że brutto; 

- z Wielobranżowym Ogólnokrajowym Przedsiębiorstwem „BAZA” Cierpice na opracowanie 

projektu wiaty w Górnej Grupie za kwotę 1.500,00 zł, oraz na przegląd placów zabaw i siłowni za 

kwotę 9.840,00 zł 

- z Agencją Użytkowania i Poszanowania Energii z Łodzi na opracowanie aktualizacji 

projektu założeń do „Planu Zaopatrzenia w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa  

Gazowe dla Gminy Dragacz ” o wartość brutto: 6.150,00 zł. Termin wykonania umowy  

do dnia 31.10.2017 r. 

- z firmą Perfect Home Anna Sutuła z Torunia na wykonanie zadania pn.: „Projekt aranżacji wnętrza 

projektowanego przedszkola w Grupie”. Wartość brutto umowy: 14.000,00 zł.   

- z firmą „PROJ-BUD” z Gniewkowo na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

inwestycyjnych pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 0537004 Dragacz - Michale”. Wartość brutto 

umowy: 23.616,00 zł. Termin wykonania: do 15.08.2017 r. oraz na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 0537015 Dragacz - 

Michale”, Wartość brutto umowy: 22.140,00 zł. Termin wykonania: 15.08.2017 r. 

- z firmą „Maja” z Małkinia Górna na montaż placów zabaw w Górnej Grupie i w Dragaczu za kwotę 

65.904,00 zł. 

- z firmą „Cleaner” z Grudziądza na utrzymanie porządku i czystości na placach zabaw za kwotę 

2.888,00 zł. 

Ponadto: 

W dniu 12.04.2017 r. dokonano otwarcia ofert w przetargu na modernizację Szkoły Podstawowej w 

Grupie. Do przetargu złożono dwie oferty: Oferta nr 1: Zakład Remontowo – Budowlany REMBUD 

Arkadiusz Niebojewski, Mały Rudnik 5a, 86-302 Grudziądz 4, cena brutto oferty: 1.224.526,67 zł, 

okres gwarancji; 84 miesiące, w tym 24 miesiące przedłużonej gwarancji, termin wykonania 

zamówienia: 30.09.2017 r. Oferta nr 2: Firma „LEMAR” W.M. Lewandowscy, Górna Grupa, ul. 

Forteczna 18, 86-134 Dragacz, cena oferty brutto: 1.368.062,70 zł, okres gwarancji: 84 miesiące, w 

tym 12 miesiące przedłużonej gwarancji, termin wykonania zamówienia: 30.09.2017 r. Obydwie 

oferty przewyższają kwotę zaplanowaną w budżecie gminy na wykonanie robót budowlanych. W 

związku z tym przedłużamy okres rozstrzygnięcia przetargowego i będę wnioskować na sesji 

czerwcowej o przesunięcia finansowe żebyśmy mogli skorzystać z tej tańszej oferty.  

W dniu 19.04.2017 r. ogłoszono przetarg nieograniczony na budowę kanalizacji sanitarnej w 

Dragaczu – III etap. Otwarcie ofert nastąpi w dniu 8.05.2017 r. 

W dniu 25.04.2017 r. dokonano wyboru ofert na wykonanie dokumentacji projektowych dla zadań:  

Zadanie nr 1: „Rozbudowa sieci wodociągowej w Dragaczu”; 

Zadanie nr 2: „Sieć wodociągowa i kanalizacyjna w Starych Marzach”. 
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Najkorzystniejsze oferty cenowe na realizację obu zadań przedstawiła: Pracownia Projektowo 

Inwestycyjna INŻYNIERIA SANITARNA mgr inż. Sławomir Matuszak, ul. Rynek 25, 86-200 

Chełmno, z cenami brutto – zadanie 1: 14.022 zł, zadanie 2: 23.001 zł. 

W dniu 26.04.2017 r. dokonano odbioru projektów szczegółów i dokumentacji wykonawczej dla 

budowy Przedszkola w Grupie.  

Rozpatrzyłam pozytywnie 6 wniosków o umorzenie podatku rolnego na kwotę  5.454, zł, 1 wniosek 

negatywnie o umorzenie podatku rolnego na kwotę 323,00 zł, pozytywnie rozpatrzyłam 8 wniosków o 

umorzenie podatku od nieruchomości na kwotę 557,00 zł i 1 wniosek negatywnie na kwotę 42,00 zł. 

Ponadto rozpatrzyłam pozytywnie 1 wniosek o odroczenie terminu płatności zobowiązania 

pieniężnego na kwotę 818,00 zł do dnia 15.05.2017 roku. 

Poza tym odbyły się następujące spotkania, w których brałam udział: 

28.III. - przywitanie wiosny przez grupę Motylków, Biedronek i Sówek w szkole podstawowej w 

Grupie; 

3. IV. - odbyły się trzy spotkania z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazownictwa i z inwestorami, 

pierwsze z inwestorami w Urzędzie Gminy, drugie z mieszkańcami Grupy w Grupie i trzecie z 

mieszkaniami Dolnej i Górnej Grupy w Dolnej Grupie. Dodam, że podczas spotkania w Dolnej 

Grupie podpisaliśmy wraz z Dyrektorem Polskiej Spółki Gazowej Gazownictwa list intencyjny, który 

do niczego nas tak na prawdę w sensie prawnym nie zobowiązuje, ale zapoczątkowuje działania, które 

mają zmierzać do gazyfikacji Gminy Dragacz; 

4. IV. - odbyło się spotkanie z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazownictwa i z mieszkańcami 

Dragacza i Michala; 

18. IV. - odbyła się wizja lokalna z przedstawicielami firmy INEL, która wygrała przetarg na budowę 

oświetlenia. Objechaliśmy ponownie całą gminę. Konfrontowaliśmy jak gdyby założenia przetargowe 

z tymi planami, które już uszczegóławia firma i myślę, że niedługo dojdzie do rozpoczęcia działań 

przez firmy; 

20. IV. - brałam udział w Konwencie Wójtów w Konecku; 

21. IV. - brałam udział w walnym zebraniu członków Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Grupie;  

24 -25.IV. - uczestniczyłam w Forum Związku Gmin Wiejskich RP w Toruniu. Dziękuję. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Wójt za złożenie sprawozdanie z 

działalności między sesjami..  
Do pkt 6 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do punktu 6.  

zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych oraz udzielanie odpowiedzi. Proszę Radnych o 

zgłaszanie wniosków i interpelacji. Nie widzę, nie ma chętnych do zabrania głosu w tej części 

porządku obrad.  

Do pkt 7 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do pkt. 7. W 

kolejnym punkcie mamy podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki nr 233/1 i 233/2 w obrębie ewidencyjnym 

Dragacz, Gmina Dragacz. Materiały Państwo otrzymaliście, każdy się z nimi zapoznał. Proszę 

obecnie Panią Wójt o omówienie projektu uchwały w tej sprawie. 

Wójt Gminy Pani Dorota Krezymon – tak jak powiedziałem na komisji, jest to najważniejszy 

właściwie powód zwołania dzisiejszej sesji, ponieważ Urząd Marszałkowski w swoim 

harmonogramie zamieścił w II kwartale tego roku, konkurs spoza polityki terytorialnej na budowę 

przedszkoli, więc no korzystamy z tej okazji, być może drugiej takiej nie będzie. Chcielibyśmy stanąć 

do konkursu na budowę przedszkola w Dragaczu na 2 działkach, za Urzędem Gminy. Żebyśmy do 

takiego konkursu mogli stanąć musimy mieć zatwierdzony miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego i pozwolenie na budowę w ręku, a to niestety trwa, więc żebyśmy zdążyli do momentu 

ogłoszenia konkursu musieliśmy poprosić Państwa dzisiaj o spotkanie i o to żeby pracę nad planem, 

którą zaczęliśmy praktycznie półtora roku temu dzisiaj zakończyć. To jest już uchwała końcowa, 

zatwierdzająca to, nad czym pracowaliśmy przez ostatnie półtora roku. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Wójt za omówienie projektu 

uchwały. Obecnie proszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana 

Radnego Mieczysława Galantego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 
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Radny Pan Mieczysław Galanty – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów jest za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Panią Radną Dorotę Dembińską o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały.    

Radna Pani Dorota Dembińska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia jest za 

przyjęciem projektu uchwały nr XIX/192/17. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnej i 

Ochrony Środowiska Pana Radnego Ryszarda Piłat o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały.    

Radny Pan Ryszard Piłat – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska jest za przyjęciem uchwały.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Czy są uwagi lub zapytania do projektu 

uchwały nr XIX/192/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego działki nr 233/1 i 233/2 w obrębie ewidencyjnym Dragacz, Gmina Dragacz? Nie widzę. 

Wobec tego przystępujemy do głosowania projektu uchwały. 

Stwierdzam, że w wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XIX/192/17 została 

przyjęta jednogłośnie, otrzymując następującą ilość głosów: 14 - za, przeciwnych i 

wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 8 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do pkt. 8. To jest do 

podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. Materiały były omawiane 

na posiedzeniach komisji. Obecnie poproszę Panią Wójt o omówienie projektu uchwały. 

Wójt Gminy Pani Dorota Krezymon – ta uchwała jest jakby konsekwencją przyjętego przez nas 

budżetu, ponieważ jak Państwo pamiętacie zabezpieczyliśmy środki na wykonanie dwóch projektów 

utwardzenia dróg Dragacz, Michale. Jedna z tych dróg od wjazdu za „Generonem” w kierunku 

osiedla, a następnie odbija ona w prawo do miejscowości Michale, do wału. Ona jest już drogą 

gminną. Natomiast druga z dróg, czyli tutaj wjazd za Urzędem Gminy w kierunku łącznika drogi 

krajowej nr 16, z drogą wojewódzką 207 ona ma na razie status drogi wewnętrznej. Żebyśmy mogli 

startować do konkursu o utwardzenie takiej drogi o dofinansowanie utwardzenia, droga musi mieć 

status drogi gminnej i dlatego proszę o zmiany statusu z drogi wewnętrznej na drogę gminną. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Wójt za omówienie projektu 

uchwały nr XIX/193/17 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. Obecnie proszę 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana Radnego Mieczysława 

Galantego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Radny Pan Mieczysław Galanty – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów jest za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Panią Radną Dorotę Dembińską o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały.    

Radna Pani Dorota Dembińska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia jest za 

przyjęciem projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnej i 

Ochrony Środowiska Pana Radnego Ryszarda Piłat o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały.    

Radny Pan Ryszard Piłat – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska jest za przyjęciem uchwały.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Czy są uwagi lub zapytania do projektu 

uchwały nr XIX/193/17 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania projektu uchwały. 

Stwierdzam, że w wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XIX/193/17 została 

przyjęta jednogłośnie, otrzymując następującą ilość głosów: 14 - za, przeciwnych i 

wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 9 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do pkt. 9. podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
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wspomagających. Materiały Państwo otrzymaliście. Na posiedzeniach komisji były przenalizowane. 

Obecnie poproszę Panią Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświaty Panią Jolantę 

Pernak o omówienie projektu. 

Dyrektor SAPO Pani Jolanta Pernak – dziękuję, Panie Przewodniczący, wysoka Rado, szanowni 

Państwo do kompetencji organu prowadzącego szkołę, czy przedszkole należy na podstawie art. 42 

ust. 7 pkt 3 Karty Nauczyciela określenie wymiaru obowiązkowych zajęć z uczniem dla nauczyciela, 

dla którego, zajmującego stanowisko, dla którego nie jest takie pensum określone w tej ustawie. Takie 

stanowisko to też jest stanowisko nauczyciela wspomagającego. Zmieniły się przepisy i w tej chwili 

szkoła ma obowiązek zatrudniania nauczyciela wspomagającego w przypadku, gdy do szkoły 

ogólnodostępnej uczęszcza dziecko z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego, wydane ze 

względu na autyzm lub niepełnosprawności sprzężone z zaleceniem właśnie realizacji procesu 

edukacyjnego z nauczycielem, z pomocą nauczyciela wspomagającego. Dziękuję.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Dyrektor SAPO za omówienie 

projektu uchwały. Obecnie proszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Pana Radnego Mieczysława Galantego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Radny Pan Mieczysław Galanty – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów jest za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Panią Radną Dorotę Dembińską o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały.    

Radna Pani Dorota Dembińska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia jest za 

przyjęciem projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnej i 

Ochrony Środowiska Pana Radnego Ryszarda Piłat o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały.    

Radny Pan Ryszard Piłat – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska jest za przyjęciem uchwały.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Czy są uwagi lub zapytania do projektu 

uchwały nr XIX/194/17 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli wspomagających? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania projektu uchwały. 

Stwierdzam, że w wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XIX/194/17 została 

przyjęta jednogłośnie, otrzymując następującą ilość głosów: 14 - za, przeciwnych i 

wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 10 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do pkt. 10, 

porządku obrad, podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w gimnazjum, w szkołach podstawowych i przedszkolu, prowadzonych 

przez gminę Dragacz, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 

przez szkoły wyższe oraz określenia rodzajów specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawany w 2017 roku. Materiały Państwo otrzymaliście. Na posiedzeniach 

wszystkich komisji były przenalizowane. Obecnie poproszę Panią Dyrektor Samorządowej 

Administracji Placówek Oświaty Panią Jolantę Pernak o omówienie projektu. 

Dyrektor SAPO Pani Jolanta Pernak – Dziękuję. Jak wynika z tytułu uchwały w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, a także ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłaty za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe, ustalenia rodzajów specjalności 

na rok 2017 i na każdy kolejny rok należy podjąć stosowną uchwałę w oparciu o porozumienie 

zawarte z dyrektorami szkół, w którym określamy, jakie formy doskonalenia będą dofinansowane w 

danym roku. Na rok 2017 przewidziano dofinansowanie takich kierunków jak: bibliotekoznawstwo, 

pedagogika, glottodydaktyka języka polskiego, technika z plastyką i etyka oraz pedagogika 

rewalidacyjno-terapeutyczna zgodnie z potrzebami poszczególnych jednostek, ze względu na to, że 

nauczyciele przechodzą na emeryturę, to jest bibliotekoznawstwo, pedagogika, technika z plastyką. 

Brak jest specjalisty do nauczania języka polskiego, jako języka polskiego, czyli glottodydaktyki, a 

także w związku z tym, że w szkołach nauczana jest etyka, chcemy mieć specjalistę do tego 
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przedmiotu. Jak wynika z uchwały proponujemy dofinansowanie w wysokości do 50 % w ramach 

posiadanych środków na poszczególne kierunki. Dziękuję bardzo. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Dyrektor SAPO za omówienie 

projektu uchwały. Obecnie poproszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Pana Radnego Mieczysława Galantego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały nr 

XIX/195/17. 

Radny Pan Mieczysław Galanty – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów jest za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Panią Radną Dorotę Dembińską o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały.    

Radna Pani Dorota Dembińska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia jest za 

przyjęciem projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnej i 

Ochrony Środowiska Pana Radnego Ryszarda Piłat o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały.    

Radny Pan Ryszard Piłat – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska jest za przyjęciem uchwały.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Czy są uwagi lub zapytania, wnioski do 

projektu uchwały nr XIX/195/17? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania projektu uchwały w 

sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

gimnazjum, w szkołach podstawowych i przedszkolu, prowadzonych przez gminę Dragacz, ustalenia 

maksymalnych kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe oraz 

określenia rodzajów specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawany w 

2017 roku. 

Stwierdzam, że w wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XIX/195/17 została 

przyjęta jednogłośnie, otrzymując następującą ilość głosów: 14 - za, przeciwnych i 

wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 11 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do pkt. 11, do 

podjęcia uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej publicznej Szkoły 

Podstawowej w Dragaczu, w ośmioletnią publiczną Szkołę Podstawową w Dragaczu. I tutaj chciałem 

powiedzieć, że zmieniamy numerację uchwały. Uchwała dotycząca przekształcenia szkoły w 

Dragaczu będzie miała numer kolejny 196, bo tak jest po prostu w porządku obrad, że najpierw jest 

tak. Nie, nie, 196, projekt uchwały dotyczący przekształcenia szkoły w Dragaczu ma numer kolejny 

196 i to będziemy za chwilę procedować, ten projekt uchwały. Obecnie proszę Panią Dyrektor SAPO 

o omówienie projektu. 

Dyrektor SAPO Pani Jolanta Pernak – Dziękuję. Kontynuując proces wdrażania reformy w oświacie 

realizujemy poprzez przedstawienie projektu przedmiotowej uchwały obowiązek wynikający z art. 

117 ust. 4 ustawy przepisy wprowadzające ustawę prawo oświatowe obowiązek ciążący na organie 

prowadzącym daną szkołę, aby w formie uchwały stwierdzić przekształcenie sześcioletniej publicznej 

szkoły podstawowej w Dragaczu z dniem 1 września 2017 roku w publiczną ośmioletnią szkołę 

podstawową w Dragaczu. Tym aktem właśnie spełniamy obowiązek. Dziękuję.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Dyrektor SAPO za omówienie 

projektu uchwały nr XIX/196/17 w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej publicznej 

Szkoły Podstawowej w Dragaczu, w ośmioletnią publiczną Szkołę Podstawową w Dragaczu. Obecnie 

proszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana Radnego Mieczysława 

Galantego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu tej uchwały. 

Radny Pan Mieczysław Galanty – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów jest za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Panią Radną Dorotę Dembińską o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały.    
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Radna Pani Dorota Dembińska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia jest za 

przyjęciem projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnej i 

Ochrony Środowiska Pana Radnego Ryszarda Piłat o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały.    

Radny Pan Ryszard Piłat – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska jest za przyjęciem projektu 

uchwały.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Czy są uwagi, zapytania do projektu uchwały 

nr XIX/196/17 w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej publicznej Szkoły 

Podstawowej w Dragaczu, w ośmioletnią publiczną Szkołę Podstawową w Dragaczu? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania projektu uchwały. 

Stwierdzam, że w wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XIX/196/17 została 

przyjęta jednogłośnie, otrzymując następującą ilość głosów: 14 - za, przeciwnych i 

wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 12 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do pkt. 12, do 

podjęcia uchwały nr XIX/197/17 w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej publicznej 

Szkoły Podstawowej im. 16 Pułku Ułanów Wielkopolskich w Grupie w ośmioletnią publiczną Szkołę 

Podstawową im. 16 Pułku Ułanów Wielkopolskich w Grupie. Materiały były omawiane na 

posiedzeniu wszystkich komisji. Obecnie poproszę Panią Dyrektor Samorządowej Administracji 

Placówek Oświaty o omówienie projekt uchwały. 

Dyrektor SAPO Pani Jolanta Pernak –  przesłanką do przygotowania projektu tej uchwały jest ten sam 

przepis, który cytowałam w przypadku poprzedniej uchwały, czyli art. 117 ust. 4 ustawy 

wprowadzającej prawo oświatowe, który nakłada na organ prowadzący daną szkołę podstawową 

stwierdzenie w drodze uchwały przekształcenie sześcioletniej publicznej Szkoły Podstawowej w  tym 

przypadku w Grupie w ośmioletnią publiczną Szkołę Podstawową im. 16 Pułku Ułanów 

Wielkopolskich. Dodam, że ten sam artykuł stanowi, że uchwała ta jest jednocześnie aktem 

założycielskim tej ośmioletniej publicznej szkoły podstawowej.   

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Dyrektor Samorządowej 

Administracji Placówek Oświaty za omówienie projektu uchwały nr XIX/197/17. Obecnie poproszę 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana Radnego Mieczysława 

Galantego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu tej uchwały. 

Radny Pan Mieczysław Galanty – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów jest za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Panią Radną Dorotę Dembińską o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały.    

Radna Pani Dorota Dembińska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia jest za 

przyjęciem projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnej i 

Ochrony Środowiska Pana Radnego Ryszarda Piłat o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały.    

Radny Pan Ryszard Piłat – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska jest za przyjęciem uchwały.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Czy są uwagi lub zapytania do projektu 

uchwały nr XIX/197/17 w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej publicznej Szkoły 

Podstawowej im. 16 Pułku Ułanów Wielkopolskich w Grupie w ośmioletnią publiczną Szkołę 

Podstawową im. 16 Pułku Ułanów Wielkopolskich w Grupie? Nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały. 

Stwierdzam, że w wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XIX/197/17 została 

przyjęta jednogłośnie, otrzymując następującą ilość głosów: 14 - za, przeciwnych i 

wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 13 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do 13 punktu 

porządku obrad, to jest do podjęcia uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących 



 10 

własność gminy Dragacz. Materiały były omawiane na posiedzeniu wszystkich komisji. Obecnie 

poproszę Panią Wójt Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Wójt Gminy Pani Dorota Krezymon – zgodnie z tym, co mówiłam na komisjach firma PHU 

GECONECT z Nowego chce z nami podpisać umowę w wyniku, której na 8 budynkach, 

stanowiących własność gminy, konkretnie na dachach tych budynków zostaną umieszczone 

urządzenia do odbioru internetu. Takie jak stacje przekaźnikowe jak anteny, a wewnątrz budynku 

również tak jakby takie zabudowane szafy w celu zabezpieczenia infrastruktury przewodowej. W 

zamian za to firma proponuje szerokopasmowy internet na poziomie 50 Megabajtów na sekundę dla 

Urzędu Gminy w Dragaczu, dla szkoły w Michalu, dla szkoły w Grupie, dla szkoły w Dragaczu, dla 

Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Górnej Grupie, dla Biblioteki w Górnej Grupie, dla 

Biblioteki w Dragaczu, dla Przychodni w Dragaczu zarówno z siedzibą w Dolnej Grupie, jak i w 

Grupie, dla świetlicy wiejskiej w Dolnej Grupie i w Dragaczu. Oczywiście bezpłatnie w ramach 

umowy wzajemnej dzierżawy terenu. Przeliczyliśmy to jest to kilka tysięcy oszczędności w skali roku 

dla gminy. Dziękuję  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję Pani Wójt za omówienie projektu 

uchwały nr XIX/198/17 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność gminy 

Dragacz. Obecnie proszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana 

Radnego Mieczysława Galantego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu tej uchwały. 

Radny Pan Mieczysław Galanty – Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów jest za przyjęciem 

projektu uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Panią Radną Dorotę Dembińską o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu tej uchwały.    

Radna Pani Dorota Dembińska – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia jest za 

przyjęciem tej uchwały. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Proszę Przewodniczącego Komisji Rolnej i 

Ochrony Środowiska Pana Radnego Ryszarda Piłat o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

uchwały.    

Radny Pan Ryszard Piłat – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska jest za przyjęciem projektu 

uchwały.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Dziękuję za opinie. Czy są uwagi lub zapytania 

do projektu uchwały nr XIX/198/17 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących 

własność gminy Dragacz? Pan Radny Czesław Słupski chciałby zabrać glos. 

Radny Pan Czesław Słupski – chciałbym zapytać czy do tych można powiedzieć wież, będzie projekt 

budowlany? Ponieważ tu chodzi o bezpieczeństwo naszych dzieci, przede wszystkim dzieci. 

Dziękuję. 
Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – dziękuję. Kto jeszcze z radnych chciałby 

zabrać głos do projektu tej uchwały? Nie widzę. Głos zabierze Pani Wójt, proszę. 

Wójt Gminy Pani Dorota Krezymon – oczywiście nikt nie narazi bezpieczeństwa dzieci, zapewniam 

Pana, ale co do projektu, czy to będzie projekt, czy zgłoszenie, to się upewnię i odpowiem na piśmie. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Przystępujemy do głosowania projektu 

uchwały nr XIX/199/17 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność gminy 

Dragacz. 

Stwierdzam, że w wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XIX/199/17 została 

przyjęta jednogłośnie, otrzymując następującą ilość głosów: 14 - za, przeciwnych i 

wstrzymujących się - nie było.  

Do pkt 14 – Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – przystępujemy do przedostatniego 

punktu porządku obrad, wolne wnioski, zapytania. Kto z Państwa chciałby zabrać głos? Pani Radna 

Ewa Sendyk. 

Radna Pani Ewa Sendyk – ja mam 2 pytania. Jedno pytanie to jest lampy w Wiąskich Piaskach jak od 

szosy do wsi się jechało, bo lampa teraz w ogóle się nie pali.  Bo ci Państwo się wyprowadzili z tego 
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domu i po prostu trzeba jakieś tam zabezpieczenie zrobić, a druga sprawa chodzi o drogę w Wiąskich 

Piaskach. Przejeżdżałam bardzo zły stan, a w ubiegłym roku była robiona. Dziękuje. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Pan Radny Mieczysław Galanty zabierze głos. 

Radny Pan Mieczysław Galanty – Pani Wójt mam do Pani prośbę, a zarazem pytanie. Jaka jest 

ustalona sprawa wypłat Paniom lub Panom, którzy sprzątają świetlice na terenie gminy. Chodzi mi o 

to, jakie są stawki, na jakiej zasadzie to jest, czy dana świetlica ma na przykład 10 godzin, czy 20. Czy 

jednakowo jest dla wszystkich? Tą tylko informację bym prosił.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Kto jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Pan Radny Ryszard Piłat proszę. 

Radny Pan Ryszard Piłat – ja chciałem podziękować Pani Wójt za pomoc, za zrealizowanie mojego 

wniosku, którym jest postawienie dwóch śmietników przy przejściu pod tunelem, pod torami, przy 

„jedynce”, 2 śmietników. Pani Wójt bym prosił o zwiększenie odnośnie wywozu. Ciągle są pełne te 

śmietniki, no ale jest czyściej. Bardzo dziękuję. 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Tak wszyscy mogą zabrać głos. Pan Sołtys Sołectwa Dolna Grupa zabierze głos.  

Sołtys Dolnej Grupy Pan Mirosław Piątkowski – ja bym chciał się zapytać odnośnie tej jednej 

uchwały odnośnie internetu, bo Dolna Grupa ma tam, chyba w czerwcu się kończy, czy to zdąży być 

zrealizowane do tego tematu? Czy mam rozmawiać z obecnym dostawcą internetu na własną rękę, 

czy to już będzie gmina załatwiać.  Dziękuję bardzo.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – Dziękuję. Kto jeszcze chciałby zabrać głos w 

tej części porządku obrad? Nie ma chętnych. Ja proszę Panią Wójt o udzielenie odpowiedzi.  

Wójt Gminy Pani Dorota Krezymon – ja mam tylko pytanie do Pani Sendyk. Dokładnie ta lampa w 

Wiąskich Piaskach, przy pierwszym zjeździe przy przystanku, przy bagnach i w połowie drogi. 

Zapisze sobie to. Jeśli chodzi o drogę na pewno przekażę Panu Młynkowi i drogą się zajmiemy. Jak 

najszybciej jak się da. Też jechałem niedawno i wiem, że nie jest dobrym stanie. Jeśli chodzi o lampę 

odpowiem pisemnie, po przyjrzeniu się sprawie. Panu Radnemu Galantemu również odpowiem 

pisemnie. Jeśli chodzi o świetlicę w Dolnej Grupie, to jest to kwestia doprecyzowania jeszcze umowy. 

Jeszcze ją konsultujemy z prawnikiem, jest on raz w tygodniu, więc jeszcze ja mam pewne uwagi też i 

pytania, ale myślę, że zaraz potem w maju podpiszemy umowę i spokojnie nie musicie się martwić o 

dostawę internetu. Czy ja mogę również jedno zdanie? 

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – bardzo proszę. 

Wójt Gminy Pani Dorota Krezymon – bo chciałam Państwu przekazać informację, że na propozycję 

Radnego Wojewódzkiego, Sejmiku Wojewódzkiego Pana Pawła Knapika na terenie naszej gminy 

odbędzie się spotkanie z Marszałkiem Piotrem Całbeckim i będzie to spotkanie poświęcone drogom 

wojewódzkim. Podobno Urząd Marszałkowski ma dysponować sporą kwotą pieniędzy, którą chcę 

przeznaczyć na remont dróg wojewódzkich i padła taka propozycja żeby to spotkanie odbyło się u 

nas. To będzie takie spotkanie zamknięte dla przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego, Starostwa i 

będziemy musieli też zaprosić wszystkich wójtów z powiatu. No wiąże się to z jakimś kosztem 

ugoszczenia wszystkich, ale myślę, że jednak warto ten obowiązek wziąć na siebie, bo chyba będzie 

wtedy jedyna szansa na to, żeby Pana Marszałka poprosić żeby te drogi przejechał, tak i tą drogę 270 i 

tą 272, a myślę, że to jest ważne żeby się tymi drogami przejechał, żeby zobaczył w jakim one są 

stanie, żeby porównał jak wyglądają drogi wojewódzkie, a jak wyglądają drogi powiatowe, z którymi 

się łączą. Więc myślę, że warto skorzystać z tej możliwości. No i na pewno chciałam zapewnić 

Państwa, że zrobimy wszystko żeby doprowadzić do remontu najlepiej obydwu dróg, bo drugi raz 

taka szansa tak szybko się chyba nie trafi.  To tyle.  

Radny Pan Ludwik Borolewski Przewodniczący RG – w programie tym, co czytam Pomorską i 

oglądam regionalną telewizję ciągle się mówi o tych terenach albo zachodnich bardziej, albo tu 

wschodnich, czy południowych, a jeśli chodzi o północ to w planie żadnego remontu dróg 

wojewódzkich nie ma i myślę, że takie spotkanie będzie bardzo, słucham, takie spotkanie jest 

potrzebne i będzie na pewno pożyteczne. Mam pytanie. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos w tym punkcie porządku obrad? Nie widzę. Dobrze wyszacowałem, bo jeszcze godziny nie 

obradujemy. Przechodzimy do punktu ostatniego. 




	Protokół Nr XIX)17
	2017-05-16-16-38-23-01

